



5, CHEMIN DU POMMIER
CASE POSTALE 330
1218 LE GRAND SACONNEX / GENÈVE (SUISSE)

TELEPHONE (41.22) 919 41 50
FAX (41.22) 919 41 60
E-MAIL postbox@mail.ipu.org
ADR. TELEG. INTERPARLEMENT GENEVE

**To the attention of delegates participating in the
BALI SESSION OF THE PARLIAMENTARY CONFERENCE ON THE WTO**

Bali (Indonesia), 2 and 5 December 2013

Important notice. According to the information provided by the Indonesian Ministry of Trade, persons wearing "Parliamentary Session" badges will be allowed to enter the BNDCC, the premises of the Ministerial Conference, and will have access to all public venues, except for working sessions and plenary meetings. They will also be able to use shuttle buses connecting the BNDCC with the 63 official MC9 hotels, including Patra Jasa Resort & Villas, where the Parliamentary Session will take place.

We take this opportunity to remind you that the preliminary draft outcome document of the Bali session has been posted on the IPU website (<http://www.ipu.org/splz-e/trade13.htm>). Parliaments are invited to submit their amendments to the draft in writing to the IPU Secretariat by 15 November 2013.

IPU Secretariat
11 November 2013

* * *

**A l'attention des délégués qui prendront part à la
SESSION DE BALI DE LA CONFERENCE PARLEMENTAIRE SUR L'OMC**

Bali (Indonésie), 2 et 5 décembre 2013

Avis important. Selon le Ministère du commerce extérieur indonésien, les personnes portant les badges "Session parlementaire" auront accès au BNDCC, lieu où se tiendra la Conférence ministérielle, et auront accès en outre à toutes les manifestations publiques, hormis les séances de travail et les séances plénières. Elles pourront aussi emprunter les navettes reliant le BNDCC aux 63 hôtels officiels de la MC9, y compris le Patra Jasa Resort & Villas, où se tiendra la session parlementaire.

Nous profitons de cette occasion pour vous rappeler que l'avant-projet de document final de la session de Bali est actuellement disponible sur le site web de l'UIP (<http://www.ipu.org/splz-f/trade13.htm>). Les parlements sont invités à adresser leurs amendements au projet de texte par écrit au Secrétariat de l'UIP d'ici au 15 novembre 2013.

Secrétariat de l'UIP
11 novembre 2013